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Hned po vánočních svátcích nám bylo jasné, že rok 2021 

nezačne o nic lépe než konec roku 2020. Další vlnou 

pandemie a dalšími  restrikcemi, nebylo možné organizovat 

Hasičský večírek ani Maškarní karneval. Neproběhl tradiční 

výšlap družebních sborů v Tisku.Pohárová soutěž ŠMM se 

poprvé v historii  posunula na podzimní  termín.  

Ale vše špatné je pro něco dobré. V plné síle jsme mohli začít 

stavět naše nové zázemí. Za pomocí grantů poskytnuty 

městem Frýdlantem n.O. a našich úspor se podařila 

vybudovat garáž a skladový prostor. Chci poděkovat všem co 

se přičinili. Zapojovali se i naše ženy.Nebylo to vždy úplně 

jednoduché. Nikdo už nespočítá všechny ty strávené dny v 

hasičárně. Odhaduji, že se odpracovalo minimálně 150 hodin. 

Když tady dnes sedíme, musíme se pochválit. Jako strarostce 

se  dobře řídí sbor hasičů, kteří ví co chtějí a hlavně 

umí,najdou si čas, kterého nikdo z nás nemá nadbyt. Děkuji! 

Koncem května se konečně rozvolnilo a rozjížděli se soutěže. 

Po tak dlouhé době to šlo ztěžka.Našly se i sbory, které se už k 

hasičskému sportu nevrátili. V členských základnách ubylo 

mladých hasičů. Jsme rádi,že nám pořád funguje dorost, 

družstva starších a mladších hasičů. Dokonce není problém 

postavit na start kategorii mini. I dospěláci nezůstali pozadu a 

objeli nejednu soutěž. 

V červenci po roční pauze proběhla pohárová soutěž PLH. S 

účasti soutěžních družstev jsme byli spokojeni. až překvapeni. 



Jen škoda, že to mohl být již 50. ročník. Tradiční Trhy lidových 

řemesel se také v srpnu mohli konat a nechyběli jsme. S 

obavou, co  nás může zase potkat na podzim,se nakonec  

konala v září i pohárová soutěž  ŠMM a PS8-CUP a to obě v 

jeden den. 

Po celé letní prázdniny jsme zajišťovali letní kino( 4 krát) 

Pracovalo se na stavbě, probíhali tréninky, soutěže.  

Uspořádali jsme sběr železného šrotu. Zásahohá jednotka 

uspěla v soutěži ADHR. Dostala se do finále a nakonec 

obsadila krásné 3.místo. což v takové konkurenci nebylo 

lehké. Začali jsme opět normálně fungovat až do 

listopadu,kdy covid opět nabírat na síle. Rozsvícení vánočního 

stromu ve Frýdlantu n.O. nám vyšel  jen o pár hodin před 

zrušením a zákazem prodeje svařáku.  Stává se tradicí 

rozsvícení vánočního stromu před hasičárnou,kde nechyběly 

koledy,které zaspívali naši nejmladší členové. Letos byly i 

voňavé perníčky. Problém nastal i s organizací VVH. Máme 

dodržovat stanovy, ale v této těžké době, kdy se vše mění ze 

dne na den, to není jednoduché. Kdo jiný než hasič má jít 

příkladem a dodržovat vládní nařízení,chovat se zodpovědně. 

Však mi si poradíme. 

Již v roce 2020 jsme rozjeli dotace z programu MAS. Bohužel 

se počítalo s pořádáním hasičského večírku, který je našim 

hlavním zdrojem výdělku do pokladny. Pomohlo nám vedení 

města Frýdlantu n.O. a následně i zastupitelé. Poskytli nám 

bezúročnou půjčku splatnou 1 rok. Po schválení dotací se 

nakoupilo potřebné vybavení pro naší činnostkteré jsme hned 



využívali. Schválením vyplacení dotace byla půjčka  řádně 

splacená. Poděkování patří T. Kubalovi, který vše hlídal a 

vyřizoval. Aby toho neměl málo, má na starost i granty 

poskytované městem, byly již podány i na rok 2022. S 

velitelem R.Kubalou a vedoucími mládeže, jsme podali žádost 

o dotace MŠMT Můj klub. Je škoda je nevyužít, mohou být i 

poslední. O případném schválení se dozvíme až po novém 

roce. Samozřejmě si vážíme sponzorů, kteří nám přejí. 

Věrnými dlouholetými sponzory jsou manželé 

Usnulovi.Vždycky na nás myslí a podpoří. Ale i naši členové se 

starají a seženou nějakou tu podporu,  Jan Fuciman a Tomáš 

Kubala jsou přeborníci.Díky tomu se  majetek opět rozrostl a 

může sloužit nám všem. 

Příprava Hasičského večírku v lednu 2022 je ve hvězdách. 

Opatření platí do konce února. Nikdo neví co bude dál. Věřím, 

že v nastávajícím roce bude líp. Čeká nás 50. ročník PLH. 

Oslavíme krásné padesátiny Radima Drábka. Naše děti a 

dorost, se těší na další soutěžní sezonu. Ti nejmladší se o 

nějaký ten centimetr povytáhnou.  No prostě bude líp. 

Na závěr chci poděkovat úplně všem. Za práci, za 

zodpovědnost. I malá pomoc se cení. Stanislavě Foldynové za 

spolehlivé účetnictví. Manželům Myslikovjanovým za 

zásobování Makrem a vždy dobrým s láskou uvařeným jídlem. 

Vedoucím mládeže,že to pořád s těmi rošťáky táhnete.Všem 

našim ženám. Na naší Katku Drábkovou je i myčka krátká a 

pomalá. ZJ, že jako opravdoví chlapi vždy pomůžou a veliteli 

Radkovi Kubalovi,že je profesionálně vede a motivuje. Všem, 



kdo pomohl se stavbou. Sami vidíte, čeho jsou hasiči z Nové 

Vsi schopni. 

Přeji nám hlavně to zdraví, pohodu.   Těším se na spolupráci v 

lepších časech. 

 


